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Inleiding
Met trots presenteren wij het beleidsplan van het 38ste bestuur der U.S.S.V. Softijs. De leden kunnen

in dit document kort en overzichtelijk onze doelen voor dit jaar inzien. Voor de inhoud van ons

beleidsplan hebben wij het concept van het nieuwe meerjarenplan gebruikt.
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Zomerseizoen
Zomerdroogtraining
De verdeling van de groepen tijdens de

droogtraining op basis van intensiteit in plaats

van niveau zal worden voortgezet indien de

evaluatie uitwijst dat dit bevallen is. Deze

verdeling gaat uit van een groep die traint met

een apart techniek blok en een groep die de

volledige training in circuit zal trainen, wat

voor een zwaardere training zorgt. Op deze

manier kunnen de leden kiezen wat voor soort

training ze willen, wat de motivatie zal

verhogen.

Skeelertraining
Wij zullen kijken naar de mogelijkheid om de

skeelertraining op de Vechtsebanen te laten

plaatsvinden. Dit kan ervoor zorgen dat de

skeelertraining minder vaak afgelast hoeft te

worden vanwege regenachtig weer.

Shorttrack
Afgelopen jaar is het shorttracken voor het

eerst in de praktijk gebracht. Hier is positief op

gereageerd en wij gaan door zoals het nu gaat.

De Shorttrackcommissie neemt hier

voornamelijk de leiding in.

Winterseizoen
Winterdroogtraining
Afgelopen jaar was de winterdroogtraining

een succes, met een gemiddelde opkomst van

zestien leden. Deze training verbetert de

conditie, kracht en de schaatstechniek van de

leden en zorgt voor een extra

ontmoetingsmoment in de week. Wij willen

deze graag in dezelfde vorm voortzetten met

verhoogde continuïteit, bijvoorbeeld in de

vorm van een wekelijks buikspierkwartier. Wij

hebben als doel om de opkomst van afgelopen

winter te behouden.

Schaatstrainingen
Wij willen het doel van de training en de focus

per periode kenbaarder maken bij de leden.

Dit doen wij bijvoorbeeld door informatie

hierover op te nemen in de promotie van de

trainingen en trainers te stimuleren om hun

trainingen van tevoren te delen. Hier was

afgelopen jaar veel positieve feedback op.

Daarnaast willen wij meer vrije trainingen

opnemen in het jaarplan, met name naar het

einde van het jaar, om trainers meer ruimte te

geven om in te spelen op de vraag vanuit de

groepjes.

Technisch kader en techniek
In samenwerking met de Technische

Commissie zullen wij het jaarplan blijven

evalueren om deze te verbeteren.

Om het niveau van de vereniging omhoog te

krijgen, willen wij de mogelijkheden

onderzoeken voor een externe trainer voor de

snelle rijders. Wij zullen kijken op wat voor

manier deze kennis doorsijpelt naar de rest

van de vereniging, zodat iedereen hier

voordeel uithaalt.

Verder willen wij de kennis van de interne

trainers verhogen. Dit willen wij doen door het

aanbieden van een ST1-workshop aan alle

trainers, mogelijk in samenwerking met

andere verenigingen. Ook zullen de

trainersbijeenkomsten gebruikt worden voor

workshops en uitleg.

Extra sportmomenten winter
In de zomer worden er meer trainingen

aangeboden dan in de winter. Wij willen kijken

naar de mogelijkheden om ook in de winter

vaker samen te sporten, bijvoorbeeld met een

extra trainingsmoment zoals spinnen of

hardlopen. Nog een optie is het invoeren en

promoten van een zogenaamd ‘Social Skate

Uur’. Dit is in principe een moment om vrij te

schaatsen met een groep vanuit de vereniging

die dit leuk vindt. Hierbij zijn geen trainers
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aanwezig, maar kunnen sporters individueel of

in gezamenlijk verband wel trainen. De nadruk

zal komen te liggen op het faciliteren van het

samenbrengen van sporters. Hierbij wordt

ook promo gemaakt voor de verenigings- en

studentenkorting op de tickets, waardoor het

goedkoper wordt.

Wedstrijden
Komend jaar worden het Zomerdriekamp, de

Clubkampioenschappen, het SoftELS IUT en

een NSK georganiseerd. Er is al veel moeite

gestoken in het toegankelijker maken van

wedstrijden voor beginners. Dit willen wij

graag voortzetten door het uitlegfilmpje over

een wedstrijddag af te maken en te gebruiken

om wedstrijden te promoten, en door het

invoeren van een buddysysteem. Hierbij zullen

ervaren wedstrijdschaatsers een groepje

nieuwe schaatsers begeleiden en als

aanspreekpunt dienen tijdens een wedstrijd.

Het doel is om zoveel mogelijk Softies van alle

niveaus naar de wedstrijden te krijgen.

Daarnaast is er afgelopen jaar gekeken naar

een nieuwe invulling voor de Rookie bokaal. Er

zal geëvalueerd worden hoe dit heeft

uitgepakt en op basis daarvan wordt de

invulling bepaald.

Activiteiten
Gala
Tijdens het seizoen 2023-2024 was er de

intentie om een gala te organiseren samen

met U.S.W.V. Domrenner. Aankomende winter

willen wij nogmaals de mogelijkheden en

belangstelling vanuit de vereniging

onderzoeken voor het organiseren van zo’n

gala.

Dies activiteit
Op zondag 1 december 2024 wordt U.S.S.V.

Softijs 38 jaar! Deze feestelijkheid willen wij

natuurlijk uitbundig vieren. Daarom gaan wij

proberen een Diesweek te organiseren, gevuld

met diverse activiteiten. Eventueel doen wij

dit in samenwerking met één of meerdere

commissies.

Promotie
UIT-week
De UIT-week is het moment om nieuwe leden

aan te spreken. Ludieke acties zijn belangrijke

momenten om tijdens die week eruit te

springen en laten in kleine mate onze

studentikoziteit zien. Het is belangrijk om bij

deze activiteiten de vereniging goed te

vertegenwoordigen en vooral de

toegankelijkheid van U.S.S.V. Softijs te blijven

waarborgen. Verder wordt er dit jaar verkend

om, in samenwerking met andere

verenigingen, op het Janskerkhof te staan.

Hiernaast wordt dit jaar ten doel gesteld om

netto 10 extra leden binnen de vereniging te

verwelkomen.

Sponsoren
Bedrijven zijn erg belangrijk voor U.S.S.V.

Softijs. Zij binden zich aan de vereniging in de

vorm van een sponsorovereenkomst. Met

deze sponsorovereenkomsten kan veel geld

opgehaald worden voor verdere investeringen

binnen de vereniging. Er wordt dit jaar ten

doel gesteld om 1000 euro aan extra

sponsoring binnen te halen. Daarnaast wordt

er actief ingezet om huidige sponsoren, zoals

TxMiller Foundation (voorheen GenDx), te

laten bestaan. Het doel moet zijn om

sponsoren te binden die in lijn liggen met de

vereniging.

Social media
Momenteel hebben wij ruim 800 volgers op

onze Instagram pagina. Gezien de trend ten

opzichte van voorgaande jaren, wordt

verwacht en ten doel gesteld om dit jaar 1000

volgers te behalen. Daarnaast zullen

onderwerpen als betaalde promotie, een

actief mediateam en frequent interactie met

de leden aan bod komen. Wij zullen ook actief

blijven op andere platformen, waaronder

TikTok en LinkedIn.
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Verbinding
Wij willen meer verbinding zoeken met andere

(studentensport)verenigingen om U.S.S.V.

Softijs ook op regionaal niveau onder de

aandacht te brengen. Bijvoorbeeld door

middel van clinics en activiteiten. Goede

banden met onder andere de Vechtsebanen

zijn waardevol voor het voortbestaan van de

vereniging.

Professionalisering
Website
In het seizoen 2024-2025 zullen wij als

vereniging aan een nieuwe, moderne website

werken die toekomstbestendig is. Voorgaande

jaren is hier al een voorzet voor gegeven door

over te stappen op een betrouwbaardere

hosting partij. De nieuwe website zal voorzien

worden van vele nieuwe functionaliteiten,

waaronder een ‘’veelgestelde vragen’’ pagina

voor nieuwe leden en het implementeren van

een webshop voor de merchandise en kleding.

Daarnaast zal de beveiliging van de website

worden opgeschroefd om de website virusvrij

te houden.

Data
Komend jaar zullen wij actief inzetten op het

meetbaar maken van verschillende

datastromen. De meest concrete uiting

hiervan zal via de website lopen, waarbij het

monitoren van bezoekers inzicht moet geven

in hoe zowel leden als externen onze website

bezoeken. Met deze inzichten willen wij vorm

geven aan meer doelgerichte promotie en

meer kennis krijgen over piekmomenten,

waaronder de UIT, inschrijvingen en

bijvoorbeeld inschrijvingen voor kampen of

andere grote evenementen.

Automatisering
Wij willen onderzoeken hoe wij, in combinatie

met de nieuwe website, bestaande processen

kunnen automatiseren om ook huidige

bestuurszaken te verlichten. Zo dient er een

koppeling met Conscribo en de website tot

stand gebracht te worden om het

inschrijfproces voor de secretaris en nieuwe

leden te versoepelen.

AVG
Op het gebied van de AVG hebben wij als

vereniging nog wel het een en ander te

behalen. Veel gegevens staan nog in de

website en de gegevens worden niet op een

consistente manier verwijderd. Zo zijn er vaak

nog te veel inschrijvingen zichtbaar van jaren

geleden. Bij controle kunnen wij hier grote

problemen mee verwachten. Wij willen er dit

jaar actief op toezien, gepaard met duidelijke

richtlijnen, hoe lang er gegevens op de

website mogen blijven staan, wanneer deze

verwijderd worden en welke maatregelen er

genomen dienen te worden bij een mogelijk

datalek.

Leden
Toegankelijkheid bestuursstukken
Wij willen ervoor zorgen dat de

bestuursstukken aantrekkelijker zijn om te

lezen door de leden. Door middel van

infographics of een Kahoot aan het begin van

een ALV hopen wij dat meer mensen kennis

hebben over de inhoud van de stukken.

Development Team Softijs
Het Development Team Softijs, zoals gestart

door het 35ste bestuur der U.S.S.V. Softijs,

willen wij graag op een duurzame manier

voortzetten. Dit zal primair gebeuren door het

standaard aanbieden van een extra zware

droogtraining, die in principe zal worden

opengesteld voor alle leden. Verder zal er

worden gekeken op wat voor manier leden

van het Development Team Softijs extra

ondersteuning kunnen krijgen indien hier

behoefte aan is.
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Veiligheid
Sociale veiligheid en welzijn
Sociale veiligheid en welzijn vinden wij

belangrijke thema’s. U.S.S.V. Softijs heeft al

veel ondernomen om te streven naar een

veilig sociaal sportklimaat. Dit jaar gaan wij de

brainstormsessie herhalen, waarbij wij streven

naar een hogere opkomst en een duidelijk

doel. Daarbij willen wij dat de

vertrouwenscontactpersonen bekend zijn bij

alle leden.

Fysieke veiligheid
Afgelopen jaar is het eerste volledige jaar

geweest dat de helmplicht gold. Dit jaar willen

wij verder inzetten op de veiligheid op de

schaatsbaan. Zo gaan wij kijken of wij

kortingen kunnen (blijven) geven op snijvaste

materialen en helmen om de aanschaf

toegankelijker te maken. Daarnaast blijven wij

ons inzetten om voldoende leenhelmen te

kunnen faciliteren.

Veiligheidscommissie
De Veiligheidscommissie houdt zich bezig met

het nastreven van de fysieke en sociale

veiligheid binnen U.S.S.V. Softijs. Afgelopen

jaar is voor het eerst een casustraining

verzorgd door de commissie aan het

(kandidaats)bestuur waarin casussen werden

voorgelegd om het kandidaatsbestuur voor te

bereiden op het handelen in verschillende

situaties. Aankomend jaar willen wij de

Veiligheidscommissie stimuleren om dit te

herhalen en verbeteren waar nodig.

Overig
Evaluatie
Omdat evaluatie een onmisbaar gedeelte is

van het ontwikkelingsproces van onze trainers,

willen wij zorgen dat er door zo veel mogelijk

Softies aan wordt meegedaan. Wij willen de

mogelijkheden onderzoeken om meer respons

op de evaluatie te krijgen.

Trainersbijeenkomsten
Trainersbijeenkomsten zijn belangrijk voor

zowel de communicatie en

informatieverschaffing aan trainers, als voor

het krijgen van nuttige feedback die kan

bijdragen aan het verbeteren van de

trainingen. Echter is de opkomst hiervan vaak

laag, wij willen kijken hoe wij deze kunnen

verhogen.

Weekoverzicht
Wij willen de weekoverzichten die we in de

zomer delen, ook in de winter blijven

aanbieden. Dit zorgt voor meer consistentie

door het jaar heen. De weekoverzichten

bevatten trainingen, activiteiten en

wedstrijden. Ook zal de focus per periode,

techniek en de intensiteit per week worden

benoemd om leden hier meer bewust van te

maken.

Duurzaamheid
Binnen U.S.S.V. Softijs staat duurzaamheid

centraal. Afgelopen jaren is vegetarisch eten

de norm geworden, is er veel minder geprint

en is de N’icetalk duurzamer geworden. Deze

trend zullen wij voortzetten en kijken naar

andere mogelijkheden op dit gebied zoals het

overstappen naar een duurzame bank en het

verbeteren en promoten van de tweedehands

webshop op de website. Ook willen wij een

brainstormsessie houden met het onderwerp

duurzaamheid.

Maatschappelijke betrokkenheid
U.S.S.V. Softijs heeft al enkele jaren een

Goededoelencommissie, die veel geld ophaalt

voor verschillende goede doelen. Wij willen

deze commissie inspireren en eventueel

ondersteunen in het vergroten van de

positieve impact van onze vereniging op de

maatschappij, bijvoorbeeld door het

organiseren van momenten voor verrichten

van vrijwilligerswerk door leden.
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Investeringen/camera
Foto’s vormen een van de belangrijkste

manieren om U.S.S.V. Softijs naar externe

partijen te promoten en herinneringen van

leden vast te leggen. Daarom willen wij

investeren in een goede, gebruiksvriendelijke

camera om de kwaliteit van de foto’s in de

toekomst te verbeteren.

Materialen
Tijdens seizoen 2023-2024 zijn er veel extra

leenschaatsen aangeschaft. Ook heeft U.S.S.V.

Softijs de beschikking over

shorttrackschaatsen. Wij willen dit jaar

uitzoeken hoe wij deze en onze andere

materialen goed kunnen verzorgen, zodat ze

hopelijk zo lang mogelijk meegaan. Zo streven

wij naar degelijke beschermers voor alle

leenschaatsen, zodat deze scherper blijven en

dus voor een betere schaatservaring zorgen.

Om de schaatservaring extra te bevorderen

willen wij een infosheet opstellen. Hier komt

onder andere informatie op over verzorging

van de schaatsen en regels op de ijsbaan.

Aanpassen statuten
De statuten van U.S.S.V. Softijs dateren uit

1986 en zijn hard aan opfrissing toe. Daarom

zullen een aantal Softies onderzoeken hoe de

statuten aangepast kunnen worden en

reserveren wij geld om de aanpassing van

deze statuten in de nabije toekomst mogelijk

te maken.

Meerjarenplan
Het meerjarenplan is op dit moment nog in

concept. Wanneer deze af is, wordt gekeken

naar hoe het beleidsplan hierin verwerkt kan

worden. Eventueel doen wij dit op de hALV al.
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